

Super Value Beverage Packages 超值酒水套餐



DREAM CRUISES
星梦邮轮

Pay once and worry no more. Get the most out of your vacation on board, save on your favourite drinks and enjoy a large variety of beverages throughout your cruise! Please refer to the beverage package list folder or ask our friendly staff at any bar for more details.

以超划算的价格选购缤纷酒水套餐,只需单次支付,即可全程开怀畅饮!请前往船上任意酒吧查阅酒水套餐资料,或联络酒吧职员了解详情。

Unlimited Enjoyment!
立即开启您的海上畅饮之旅!



For Adults Only 成人专享 (18+)

Premium

尊尚套餐

SGD新币 208 元

Selected Spirits 指定烈酒

Cocktails 鸡尾酒

Mocktails 无酒精鸡尾酒

Selected Beers 指定啤酒

House Wines 指定葡萄酒
(by glass 杯)

Coffee/Tea 高级咖啡/茶

Chilled Juices 冰果汁

Soft Drinks 软饮

Bottled Water 瓶装水

Classic

经典套餐

SGD新币 108 元

Selected Beers 指定啤酒

House Wines 指定葡萄酒
(by glass 杯)

Coffee/Tea 高级咖啡/茶

Chilled Juices 冰果汁

Soft Drinks 软饮

Bottled Water 瓶装水

Non-Alcoholic 无酒精

Refresh

轻爽套餐

SGD新币 68 元

Coffee/Tea 高级咖啡/茶

Chilled Juices 冰果汁

Soft Drinks 软饮

Bottled Water 瓶装水

Prices are per person per cruise and include service charge. 价格以整个航程每位计算并包含服务费。

No alcohol will be sold or can be consumed between 22:30 and 07:00. 酒精类饮品于22:30至07:00期间暂停供应及享用。

Please see the back for terms & conditions. 请浏览背面了解条款与细则。

Terms & Conditions

- All prices are in SGD and include service charge.
- All prices are stated per person for the entire cruise length.
- We promote responsible drinking. Intoxicated guests will be refused service.
- Beverage package cannot be shared with other guests.
- Beverages are strictly for the individual entitled to the package.
- Alcoholic beverage packages can only be purchased by guests over 18 years of age. Guests under the age of 18 will be required to purchase the Refresh package.
- Eligible guests can enjoy their beverage package in all bars, lounges and restaurants.
- Beverage package cannot be redeemed for room service and are not combinable with other beverage offers or packages, including MICE offers on board.
- Drink order from beverage package will be served by the glass and must be consumed in the public bar or lounge area.
- Beverage package is redeemable with one drink at a time.
- The beverage package is non-transferable and non-redeemable for cash.
- Management reserves the right to amend the offered selection without prior notice.

条款与细则

- 所有价格为新币,并包含服务费。
- 所有价格以每位计算,并适用于整个邮轮航程。
- 我们建议您适量饮酒;对饮酒过量的客人,我们有权拒绝为其提供酒水饮品服务。
- 酒水套餐不可与其他宾客共享。
- 酒水套餐将严格遵守个人专享原则。
- 所有包括酒精饮品的酒水套餐仅限18岁以上宾客享用。未满18岁的宾客仅可选择轻爽套餐。
- 符合条件的宾客可于所有酒吧、酒廊或餐厅享用其酒水套餐。
- 酒水套餐不可用于客房服务,以及不可与其他饮品产品或套餐合并,包括商务会奖服务产品。
- 酒水套餐内的饮品将以玻璃杯为容器,并且宾客必须用于酒吧、酒廊或餐厅的公共区域享用。
- 酒水套餐内的饮品需每杯兑换,不可同时兑换多于一杯饮品。
- 此酒水套餐不可转让他人或兑换现金。
- 星梦邮轮管理层保留修改提供选择的权利,将不会提前通知。

[Click here to Submit Enquiry](#)